

Sightseeing base in Kawaguchiko!! 河口湖的观光胜地!!

Kawaguchiko Herb Hall 河口湖香草馆

河口湖ハーブ館        MAP 1

All kinds of herbs are sold only here in Kawaguchiko lake side. Come and eat the most tasty soft ice cream here. Mt.Fuji related goods and Japanese souvenir are sold.

这里是河口湖畔唯一一家香草专门店!!
这里能买到河口湖周边最美味的冰激凌!!
想买富士山相关小商品或日本的礼品就来这里!!

Information

Business hours 9:00~17:45

Admission free

open all year round

开馆时间 / 9:00~17:45

休息日 / 无休息日

入场券 / 免费



Have a tea time and shopping at the best place to view Mt.Fuji.

这里是眺望富士山的最佳景点! 在这里喝茶、购物是最高享受!

Kawaguchiko Natural Living Center 河口湖自然生活馆

河口湖自然生活館        MAP 2

The shop in the Oishi park, the best view place to see Mt.Fuji. Mt.Fuji related goods and various tasty sweets to take home. Café has open air tables. During June to August, you can harvest fruits. The best spot to take photo of Mt.Fuji.

我们的商店就坐落在大石公园里, 这里是眺望富士山最佳地点。
这里有富士山相关产品和很多美味的点心, 餐厅里还有露天座位。
每年6月到8月还可以采摘时令水果。如果拍摄富士山的照片, 这里是最好的选择!

Information

Business hours: 9:00~17:45

(until 17:15 in winter from October to February)

Closed: Open all year round

營業時間: 9:00~17:45 (冬季10~2月營業至17:15)

休息日: 全年無休



Doll museum with☆☆on Michelin GreenGuide.

获得米其林指南手册两星评定 的人偶馆

Kawaguchiko Muse Museum 河口湖缪斯馆&与勇辉大师人偶馆

河口湖ミュージアム        MAP 4

At the Kawaguchiko Muse Museum, we display approximately 100 dolls created by Yuki Atae. We have also received high praise in the Michelin Green Guide Japan for the year 2009. Received ☆☆

河口湖缪斯馆里展示了日本最有名的人偶艺术家——与勇辉大师的作品, 在2009年的米其林指南手册中获得了两星的好评。

Information

Business hours: 9:00 a.m. to 5:00 p.m. (Entry closed at 4:30 p.m.)

Closed on Thursdays during December to March.

Necessary time: more than 40 min.

Admission fee: ¥600 for person above 19 yrs old.

¥400 for students above 13 yrs old.

开馆时间 / 9:00~17:00 (16:30之后不得入馆)

休息日 / 12月~3月的每周四、年末期间、

3月和9月的展览准备期

参观所需时间 / 40分钟~

入场券 / 成年人600日元 初中生400日元

中学生以下免费



Natural museum surrounded with Japanese red pines and unique lava tree cave.

可以观赏赤松森林和史上罕有的熔岩形成的树洞博物馆。

Kawaguchiko Field Center 河口湖野外活动中心

河口湖フィールドセンター      MAP 6

Going through Funatsu Tainai lava tree, one of the world culture heritage configuration site. (10 min.)
Walking in the forest of Japanese red pine and lava tree. (40 min.) Craft workshop with natural materials. (60 min.)
参观世界遗产构成部分的熔岩形成的洞洞形树洞 (10分钟) 沿着流石上生长的赤松森林和熔岩树洞周边散步 (40分钟)
用天然素材体验工艺美术制作 (60分钟)

Information

Business hours: 9:00 a.m. to 5:00 p.m.

Closed on regular Mondays. (Open on national holidays.)

No closed days during June to August

Necessary time: more than 30 min.

Admission free (Some optional workshops are charged)

營業時間: 9:00~17:00

休息日: 週一 (節假日開館/6月~8月每天開館)



Shop for locally made silk goods.

当地的妇女们精心制作的蚕丝布艺店

Oishi pongee Traditional Craft Center 大石蚕丝传统工艺馆

大石紬伝統工芸館     MAP 5

Souvenir shop. Oishi silk goods and other goods made with cloth.
Weaving equipments, vintage Oishi silk Kimonos are displayed.
Process will be explained on DVD.

这里不仅有大量蚕丝制品, 还有很多其他布艺工艺品。
馆内展示着织布机和过去的大石蚕丝衣物, 另外还可以观看DVD。
您想不想了解一下大石地区的丝绸历史呢?

Information

Business hours: 9:00~17:45

(until 17:15 from October to February)

Admission free

Closed: Tuesday

營業時間: 9:00~17:45 (10~2月營業至17:15)

免費入場

關閉: 星期二

